
slovenski odpadnik Bartolič. Ali ni to žalostno ? 
Ne samo žalostno, ampak tudi uganka je to, 
da v vasi, ki je tudi ob gori označeni priliki 
vzlic vsemu zavajanju tako lepo manifestirala 
svoj slovenski značaj — gospodujeta v občin
skem zastopu italijanski mož in italijanski jezik! 
Občani, vzdramite se, napravite konec temu 
nečastnemu in, nenarodnemu stanju ter stresite 
s sebe jarem. 

—i— Iz Buzeta pišejo: Dne 21. in 
in 22. m. m. se je vršila seja občinskega za
stopa. Glavni točki razprave sta bili obračun 
za leto 1909 in proračun za leto 1910. Iz 
vsake seje je razvidno, kako naš narod želi 
povsod — šole in je pripravljen žrtvovati vse 
možno, dočim c. kr. šolske oblasti delajo in — 
ne delajo. Vršile so se komisije, na vseh 
straneh, pobiral denar za potne stroške in šola 
je gotova — kje v spisih in na papirju. Nekdaj 
so šolske oblastnije pritiskale, da so se postav
ljale šole, dočim jih narod, nahujskan od naših 
nerijateljev, ni hotel. Sedaj je ravno nasprotno. 
Narod zahteva šole, ker je malce odprl oči, 
dočim šolske oblasti zatezajo in zavlačujejo kakor 
cesto Buzet — Vsisveti, ki se je imela graditi 
menda že pred 30 leti. 

—i— Iz Pomjana poročajo: Mislil sem, 
da se oglasi kak drugi rodoljub, ki sporoči, da 
smo letos vendar otvorili v naši vasi prvo na 
novo ustanovljeno šolo. Namenjeno je bilo, da 
se otvorita slovenski in italijanski razred, a ker 
so se pri vpisovanju šoloobveznih otrok od 124 
le 4 (reci štirje) oglasili za italijanski razred, 
odpade s tem italijanska šola v naši vasi. Na
mesto tega se bo poučevalo 3 ure na teden 
italijanski jezik kakor predmet. S tem je skrb 
za našo šolo v Pomjanu končana. To je tem 
simpatičneje, ko na našem županstvu še 
vedno gospoduje znani podajač Italijanov in 

Istrske vesti. 


